

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Review of the Class Management Work of the Chief Class Teachers in the Background of Core Literacy

(核心素养背景下中职班主任班级管理工作的述评)

X. H. CHENG, P. Y. LIU.....143

How to Play the Role of Map in High School Geography Teaching

(地理教学中地图教学模式探讨)

C. W. JIANG, J. F. JI.....150

The Long-Term Mechanism of Precision Poverty Alleviation: Psychological Support from Evidence-Based Practice

(精准脱贫的长效机制: 循证实践的心理帮扶)

Z. X. ZHANG, S. L. HUO, T. Y. SUN.....159

Exploration on the Integration of Chinese Medicine Culture into Medical Botany Teaching

(中医药文化融入药用植物学教学中的探索)

D. M. GAO.....164

Research on Computer Professional Applied Practice Teaching System Based on CDIO Concept

(基于 CDIO 理念的计算机专业应用型实践教学体系的研究)

W. JI, J. LI.....169

Research on Learning Reform of Higher Mathematics Based on OBE Education Concept

(基于产出导向教育理念的高等数学课程教学改革研究)

L. Y. WANG, B. LIU, H. J. SUN, D. LIU.....174

A Study on Teachers' Teaching-Regulated Ability in the Ecological System of Distance Education

(论远程教育生态系统中的教师教学监控能力)

Y. GUO.....178

Practical Exploration on the Integration of Nutrition Courses and Innovation-Entrepreneurship Education in Higher Vocational Colleges

(高职院校营养学课程与创新创业教育融合的实践探索)

H. RU.....184